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Ben Bilal Can Yahşi;

  

Eğitimimi İstanbul Bilgi Üniversitesi Ekonomi bölümünde tamamladıktan sonra ailemin yaşamını
sürdürdüğü Fatsa da 7 aydır babama yardımcı olmaktayım. Mülkiyeti bana ait olan arsama en
az 10 kişiye istihdam sağlayacak Fatsa’ ya yakışır, akaryakıt istasyonu yapma kararı aldım.
Fatsa Belediye başkanı Sayın Hüseyin Anlayana Ak parti kadın kollarına mensup bir yakınım
aracılığı ile randevu talebinde bulundum. Bu randevu talebimin amacı belediye meclisinde
kararı alınacak olan projemi anlatıp artıları ve eksileriyle durum değerlendirmesi yapmaktı.
Fakat görüşme talebime olumlu olumsuz karşılık alamadım. Daha sonrasında yine akrabam
olan ve belediye encümenliğine devam etmekte olan yakın bir akrabam vasıtasıyla yeni bir
randevu talebinde bulundum. Bu yeni talebimin sonucu da maalesef olumsuzdu. Bunun üzerine
Belediye meclis üyeleri ile konuşmaya karar kıldım ve belediyenin meclis üyelerini teker teker
gezip hazırlamış olduğum plan projelerden her birine dağıttım. Son olarak tekrar belediyeyi
arayarak Sayın Anlayanın sekreteri olan Asuman hanımdan randevu talebinde bulundum ve bu
randevu talebime de hiçbir geri dönüş sağlanmadı.

  

Sonrasında hangi sebepten ötürü muhatap alınmadığım sorusuna cevap bulmak için yaptığım
araştırmalarda; amcam İrfan Yahşinin Başkana muhalefet bir tavır sergilemesi, bazı yasalara ve
etik değerlere aykırı durumları tespit edip, bu konularda halkı uyarıp aydınlatmasından
Başkanın rahatsız olduğunu öğrendim. Hatta randevu taleplerine aracı olan yakınlarıma “İrfan
Yahşi’nin önce rahat durması gerektiğini” söylediğini öğrendim.

  

Kamuoyunun bilmesini istediğim şey sadece; bu şehirde onlarca yıldır esnaflık yapan bir ailenin
ferdi olarak yaşadığım şehrin belediye başkanı ile görüşememenin sebebinin bilinmesidir. Her
yönetim katında şeffaflık ilkesinin yer alması gereken yerel yönetimlerde bir hem şehri vatandaş
olarak Belediye Başkanı ile görüşememek düşündürücüdür. Belediye meclisinde görüşülmek
üzere vermiş olduğum proje Kasım ayındaki toplantıda kasıtlı olarak gündeme alınmadı. Neden
alınmadığı hakkında yazılı bir dilekçe ile Fatsa Belediyesine başvuruda bulundum. Aradan
zaman geçmesine rağmen dilekçeme hiçbir cevap verilmedi. Daha sonra ise belediye Başkan
yardımcısı Bülent Yücetepe ile bir görüşmem oldu. Projemin belediye meclisinde neden
gündeme almadığını sorusunu bu sefer Sayın Yücetepe’ye yönelttim. Fakat Bülent Bey de bana
aydınlatıcı ve ikna edici mantıklı bir açıklama yapamadı. Devamında projemi başkanın
talimatıyla gündeme alamayacaklarını söyledi. Hali hazırda aralık ayında toplanacak olan meclis
gündemine projem alınmamıştır. Bir yakınım bu sefer başkanın görüşme talebi üzerine
Başkanla görüşmeye gitmiştir. Yine ana tema olarak amcam İrfan yahşinin muhalefetinin
projemin gündeme alınmasına engel olduğu vurgulanmıştır. Kamuoyunun bilinmesi
gerekmektedir ki ben ve ailem hiçbir zaman kanunsuz ve hukuksuz bir teklifte bulunmamıştır.
Örneğin Fatsa’ da faaliyet gösteren turizm firması gibi kamuya terk edilmiş halkın malı olan yeşil
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alana kaçak inşaat yapıp bu durumun yasallaşması için Fatsa belediyesinden talebimiz
olmamıştır. Ya da Fatsa belediye meclisinin 09.02.2006 gün ve 26-2/2/40 karar numaralı meclis
kararından anlaşılacağı üzere Yandaş şirketlerinin kamu alanına yapılan kaçak binası
yasallaştırılması gibi taleplerimiz olmamıştır. Yine aynı meclis MKP mahallesinde arsa
sahiplerinin 1998 tarihinde cami alanı olarak Fatsa belediyesine bedelsiz terk Etmiş oldukları
1373 metrekare alanı belediye adına tescili yapılmış olup bir hizmet kurumuna bedelsiz
devredilmesini sağlanmıştır. Bu örnekler ne iftira ne suç uydurmadır. Hepsi ispatlanabilir yazılı
belgedir. Ne yazık ki bu karar alırken imar planında cami yeri tahsisi kaldırılmış aynı mahallede,
mahallenin ortasında olan yeşil alan ( parka ) imar plan tadilatı yapılarak cami yeri olarak tahsis
edilmiştir. Yine Fatsa belediyesi ilçemizin M.K.Paşa mahallesi elekçi deresi caddesinde 756 ada
214 parsel numarasında kayıtlı arsada yapılan yapının ruhsat ve eklerine aykırı olduğu tespit
edilmiş imar kanununun 32. ve 42. maddelerine göre cezai işlem yapılması gerekirken, inşaatı
yapan firmanın hazırlamış olduğu plan tadilatı ile 08.04.2010 tarihli Fatsa belediyesinin almış
olduğu meclis kararı ile kaçak olan inşaatların yasallaşması sağlanmıştır. Bu düzenlemeler
yapılırken alınan kararları kamu yararına alındığını beyan etmişlerdir yine Fatsa belediyesinin
bazı inşaat ruhsatları imar hukukuna aykırı olduğundan Ordu idare mahkemesinin kararı ile iptal
edilmiştir, Fatsa belediyesi tazminatlara mahkûm olmuştur. Fatsa belediyesi bu olaylarda
gösterdiği hassasiyeti benim projeme göstermemiştir, benim gibi genç iş adamlarının şevki
kırılmaktadır. İlla bir parti üyesi ve yahut yandaş mı olmamız gerekmektedir. Bu konuyu Fatsa
halkı ile paylaşmak istedim. Sayın Başkana ve yetkililere çağrım şudur: dile getirmiş olduğum
Fatsa’nın sorunlarını basın önünde istediği yerde tartışalım ve halkı aydınlatalım son olarak
benim belediyeden isteğim projenin belediye meclisinde görüşülerek çıkan karara saygılı
olduğumu bildirmek istiyorum, yazıya dökmüş olduğum konu ile alakalı tüm belgeler elimde
mevcuttur. Gerektiği mercilere suç duyurusunda bulunacağım. Saygılarımla

  

BİLAL CAN YAHŞİ.
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